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PROTOKÓŁ Nr VIII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 7 maja 2015 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 7 

maja 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12.00 do godz. 16.20. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy – 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek  

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator  

4. Adwokat         p. Tomasz Rychlicki  

5. Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Opieki Matki Bożej Bolesnej    ks. kan. Jan Widera 

6. Gwardian Klasztoru Braci Mniejszych 

Kapucynów w Nowym Mieście nad Pilicą 

w Nowym Mieście nad Pilicą    Br. Piotr Pawlita 

7. Przedstawiciele Towarzystwa Przyjaciół 

 Nowego Miasta w osobach:    p. Barbara Kokoszkiewicz 

         p. Zygmunt Kalisiński 

8. Prezes klubu Honorowych Krwiodawców Krwi ,, KROPELKA”    p.       

Franciszek Kuśmirek 

9. Kustosz Muzeum Regionalnego w Nowym Mieście nad Pilicą                              

p. Jerzy Porada 

10. Nowo wybrany Kustosz Muzeum Regionalnego  p. Krzysztof 

Witlib 

11.  Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w osobach:  

        p. Paulina Bis 

                      p. Andrzej Przyborek  

                                                                                 p. Agnieszka Łuczak 

     12. Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej      p. Konrad Stawiany 

13. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe 

Miasto   nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu.  

14.  Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  
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Podczas obrad sesji Rady Miejskiej ks. Proboszcz Jan Widera oraz Gwardian 

Klasztoru Br. Piotr Pawlita poświęcili salę konferencyjną w nowo 

wybudowanym budynku. Pan Burmistrz oraz Przewodniczący Rady 

podziękowali za poświęcenie sali. Po krótkiej modlitwie księża pożegnali się, 

składając najlepsze życzenia oraz wyrażając nadzieję, że nowa sala obrad będzie 

służyć jak najlepiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad i wnioskował o zmianę w niniejszym 

porządku, aby wprowadzić po pkt. 4, punkt 5. Przedstawienie Sprawozdania 

z realizacji ,, Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2014,,. 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Ślubowanie Radnego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

4. Podziękowanie dla p. Jerzego Porady za wieloletnią pracę w dziedzinie 

upowszechniania i promocji Nowego Miasta nad Pilicą.  

5. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji ,, Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014,,. 

6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

7. Przedstawienie Protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą za okres międzysesyjny.  

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2015-2020. 

c) zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

e) ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% 

alkoholu /z wyjątkiem piwa/ przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
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sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych 

napojów i warunków sprzedaży tych napojów. 

f) przystąpienia do realizacji projektu w ramach Resortowego programu rozwoju 

instytucji opieki nad dziećmi w wielu do lat 3 ,,MALUCH” . 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

  W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 12 radnych przy 

obecnych 12 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek obrad został przyjęty. 

 

PKT 2 

 Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny p. Bartosz Gulina. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokół 

z poprzedniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku z 

powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej p. Konrad Stawiany wręczył 

Zaświadczenie o wyborze radnego p. Kazimierza Tomczyka wybranego w 

wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w 

dniu 12 kwietnia 2015 roku. 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił zasady ślubowania, po czym 

odczytał rotę ślubowania i nastąpiło indywidualne ślubowanie radnego. Wobec 

złożenia ślubowania radny uprawniony jest do podejmowania prawomocnych 

uchwał i wniosków. Zaświadczenie stanowi załącznik nr 3. 

 

PKT 4 
Podczas sesji miało miejsce oficjalne pożegnanie Kustosza Muzeum 

Regionalnego p. Jerzego Porady.  Słowa podziękowania za długoletnią pracę, 

dbanie o rozwój Muzeum oraz dzielenie się zawodowym doświadczeniem 

złożyli przedstawiciele władz samorządu oraz obecni na sali. Oprócz wiązanki 

kwiatów otrzymał list gratulacyjny. W swoim wystąpieniu Przewodniczący 

Rady podkreślił dorobek zawodowy pana Jerzego Porady oraz wyraził 

wdzięczność za pracę na rzecz lokalnej społeczności i zaangażowanie w życie 

miasta. Wyrazy wdzięczności złożył również pan Burmistrz.  

Następnie pan Jerzy Porada wyraził nadzieję, że osoba powołana na jego 

stanowisko dołoży dalszych starań, aby kierowana przez niego placówka 

rozwijała się tak jak dotychczas. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 5 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Agnieszka Łuczak przedstawiła - 

Sprawozdanie z realizacji ,, Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014,,. Sprawozdanie  

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

odczytał protokół z dnia 08.004.2015r. z posiedzenia Komisji Oświatowo – 

Społecznej.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha 

3. Dyrektorzy szkół w osobach: 

- PSP Nowe Miasto p. Janina Wyszkowska 

- PG Nowe Miasto p. Teresa Musiałowska 

- PSP Nowe Miasto p. Katarzyna Kucharska 

4. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w osobach; 

- Agnieszka Łuczak, Ewa Zdrojewska, Andrzej Przyborek, Dorota Gala, 

Tomasz Bogacki. 

 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:  

1. Wypracowanie koncepcji na zorganizowanie uroczystości z okazji Dnia 

Dziecka. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

PKT.1.Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziuba powitał przybył gości. Głos 

zabrała p. Agnieszka Łuczak – pracownik UM i G, która poinformowała, że 

latach poprzednich szkoły organizowały w swoim zakresie uroczystości z 

okazji Dnia Dziecka.   

Dyrektorzy poinformowali o wypracowanej koncepcji zorganizowania 

uroczystości z okazji Dnia Dziecka.  

Przewodniczący Rady dodał, że zanim zostaną przedstawione  przez 

dyrektorów propozycje zaplanowane na uroczystość, pojawiła się koncepcja 

Komisji o zorganizowaniu przez szkoły wspólnej uroczystości Dnia Dziecka.  

Dyrektor PSP Nowe Miasto nad Pilicą p. Janina Wyszkowska poinformowała, 

że  w tym dniu zaplanowano przyjazd kina objazdowego do szkoły z projekcją 

filmu. Z braku środków szkoła zapewniła jeden seans. Dogodnie byłoby 
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podzielić dzieci podczas emisji seansu na dwie grupy wiekowe. Wówczas 

byłaby możliwość wyboru repertuaru do grupy wiekowej dziecka ewentualnie 

zaplanować inne możliwości uroczystości. Na dzień dzisiejszy zaplanowano 

projekcję filmową oraz występy dzieci. W roku bieżącym nie będzie 

kontynuowana rywalizacja sportowa jak w latach poprzednich.  

Dyrektor PG Nowe Miasto nad Pilicą p. Teresa Musiałowska poinformowała, 

że zaplanowano w tym dniu apel z przygotowaniem piosenek harcerskich. W 

drugiej części jeśli można byłoby jak w latach ubiegłych na terenie Ośrodka 

Pracy Pozaszkolnej zaplanować różnego rodzaju zabawy przy ognisku, które 

cieszyły się wielkim zainteresowaniem.  

Dyrektor PSP Żdżary p. Katarzyna Kucharska poinformowała, że na początku 

roku szkolnego zgłaszają się osoby odpowiedzialne, które wyrażają akces na 

zorganizowanie uroczystości.  W tym dniu zaplanowano: bieg po zdrowie, 

następnie konkurencje rozgrywające mecze sportowe dla chłopców i 

dziewczynek. Młodsze dzieci będą uczestniczyły w rysowaniu na asfalcie. 

Dzieci w klasach będą pracowały z przydzielonymi nauczycielami różnymi 

technikami plastycznymi. Następnie zaplanowano występ teatrzyku, oraz 

przygotowany przez rodziców grill na świeżym powietrzu. Dzieci w tym dniu 

otrzymają upominki.  

Głos zabrała Radna p. Iwona Lepa, dodała, że intencją Komisji było 

zorganizowanie wspólnego Dnia Dziecka. Zapoznaliśmy się już  z 

przygotowanymi pomysłami, w tym dniu  przez dyrektorów i termin  nie 

pozwala na  zorganizowanie wspólnego Dnia Dziecka. Gmina dysponuje 

środkami na podjęcie  zorganizowania przez szkoły wspólnie uroczystości z 

okazji Dnia Dziecka. Pracownik Urzędu p. Dorota Gala przedstawiła oferty 

firm animacyjnych.  

Dyrektor PSP w Żdżarach zaproponowała ogłosić Gminny Dzień Dziecka z 

Dniami Honorackimi, natomiast w szkołach zaplanowany program niech się 

odbywa tak jak został przygotowany. Dyrektorzy prosili o wsparcie finansowe  

na zorganizowanie uroczystości. Radna Iwona Lepa zaproponowała, aby w 

przyszłym roku szkoły wspólnie zaplanowały uroczystości dla dzieci.  Pani 

Wyszkowska zaproponowała, aby w roku bieżącym ustalić sprawy 

organizacyjne z okazji zorganizowania przez szkoły wspólnego Dnia Dziecka.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w rozmowie z p. Burmistrzem 

zasugerował być może stosownym byłoby zakupienie ekranu do emitowania 

emisji filmów w razie potrzeby oraz dla młodzieży naszego Gimnazjum 

organizowanie spotkania osób z różnej dziedziny np. sportu. 

Następnie p. Agnieszka Łuczak poinformowała, że na kolejne posiedzenie 

Komisji zostanie przygotowywane Sprawozdanie z realizacji rocznego 

programu współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami 

pozarządowymi.  
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Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Dorota Gala zapoznała Komisję z etapem 

prac w ramach V spotkania z Błogosławionym i uroczystości obchodów XXV- 

lecia Samorządu Terytorialnego.  

Pan Burmistrz zapoznał Komisję z środkami finansowymi przeznaczonymi na 

zorganizowanie uroczystości obchodów Dni Honorackich i obchodów XXV- 

lecia Samorządu Terytorialnego. Dodał, że Gmina jest współorganizatorem 

uroczystości z Klasztorem Ojców Kapucynów.  Następnie p. Burmistrz 

poinformował, o propozycji lokalizacji imprez Dni Nowego Miasta 

połączonych z Dożynkami Gminnymi tj. 29-30.08.br. Propozycja lokalizacji to 

stadion miejski, targowisko miejskie, park nowomiejski. Początkowo wskazano 

lokalizację stadionu nowomiejskiego oraz parku. W pierwszym dniu odbędą się 

występy artystyczne dzieci, iluzjonistów, zagranicznego wokalisty oraz zespołu 

muzycznego.  W dniu dożynek odbędzie się Msza św. dziękczynna, z udziałem 

władz samorządowych, a po niej procesja z udziałem wieńców. Zaplanowano 

występy artystyczne, różnego rodzaju zjeżdżalnie dla dzieci. Pan Burmistrz 

prosił radnych o propozycje lokalizacji. 

Komisja zasugerowała, aby dzieci w tym dniu mogły skorzystać nieodpłatnie z 

jednej zjeżdżalni. Jeśli chodzi o zabezpieczenie zaplecza kulinarnego 

rozważano możliwość skorzystania ze wsparcia lokalnych przedsiębiorców.  

Następnie głos zabrał Radny Czesław Lewecki, który stwierdził, że lokalizacja 

na targowisku nie jest zbyt dobra, przyjeżdżają w niedzielę pierwsi sprzedawcy 

i targowisko musi być dostępne. Pan Burmistrz prosił radnych o propozycje 

lokalizacji. 

Następnie Komisja zaproponowała opracowanie projektu lokalizacji siłowni 

zewnętrznej do ćwiczeń na świeżym powietrzu. Pan Burmistrz poinformował, 

że w o opracowaniu jest projekt o lokalizacji przy obiekcie sportowym Orlik - 

siłowni zewnętrznej z urządzeniami do ćwiczeń na świeżym powietrzu.  

Następnie p. Burmistrz odniósł się, że niejednokrotnie na posiedzeniach 

Komisji był poruszany temat przejęcia nowomiejskiego Liceum. Prosił 

Komisję o wypracowanie stanowiska w kwestii przejęcia szkoły. 

Zaproponowano przejęcie Liceum wraz z budynkami. Przewodniczący Rady 

zaproponował, aby po spotkaniu Burmistrza z Zarządem Starostwa podjąć 

stosowne działania w tym kierunku. 

Radny p. Czesław Lewecki zaproponował, aby Starostwo Powiatowe jak 

najdłużej pokrywało koszty utrzymania miejscowego Liceum. 

Pan Burmistrz zapoznał z projektem uchwały w sprawie ustalenia liczby 

punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu/z wyjątkiem 

piwa/ przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 

sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów i warunków 

sprzedaży tych napojów. 

Radny p. Czesław Lewecki podziękował p. Burmistrzowi za naprawę ubytków 

w drodze w kierunku Wólka Ligęzowska. Prosił w miarę możliwości  o 

podcięcie gałęzi wzdłuż drogi w kierunku wsi Wólka Ligęzowska.  
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Radna Iwona Lepa zapytała czy jest wyłoniony opiekun do naszego 

regionalnego muzeum. Pan Burmistrz odpowiedział, że trwa procedura na 

prowadzenie muzeum. 
 
PKT. 2. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Ewa Zdrojewska zapoznała 

Komisję z informacjami w związku z zakończonymi zebraniami w Jednostkach 

Ochotniczych Straży Pożarnych dotyczących m.in. wydatków jednostki, 

wyposażenia, liczby wyjazdów do akcji. Informacje stanowią załącznik do 

niniejszego protokółu. Pani Zdrojewska poinformowała, że do tej pory 

dokonywała rozliczeń finansowych jednostek straży z Urzędem Skarbowym. 

W bieżącym roku dodatkowe wymogi Urzędu Skarbowego to sporządzanie 

bilansu. Jednostki nie posiadają środków w  budżecie, aby korzystać  z usług 

biura rachunkowego. Komisja zaproponowała pracownikowi p. Zdrojewskiej, 

aby po szkoleniu w tym zakresie przejęła obowiązki prowadzenia spraw 

księgowych.  

Komisja zaproponowała zaprosić na posiedzenie Komisji Prezesów 

Ochotniczych Straży Pożarnej.  

Radny Czesław Lewecki zasugerował konieczność naprawy dachu na budynku 

OSP w Gostomi. 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek przedstawił 

informację dotycząca utrzymania dróg gminnych. Poinformował, że Gmina 

wystąpiła w zakresie przeprowadzenia postępowania w drodze przetargu 

zapytania o cenę na kruszywo, żwir, równiarkę, remont cząstkowy ulic, np. 

przebudowy ulicy 1-Maja, i remont drogi (dojazd do sióstr na Bogudzięce ) 

Świdrygały - Nowe Miasto. Ponadto poinformował o wpływach opłat za 

umieszczanie reklam na terenie miasta.   

Radny Czesław Lewecki prosił o wyrównanie drogi między Żdżarkami, a 

Wólką Magierową - zjazd skręcający dojazd do lasu. 

Radna p. Iwona Lepa zapytała czy jest możliwość wyrównania drogi 

prowadzącej do  kładki nad rzekę. Droga zostanie wyrównana i utwardzona 

kruszywem.  

Przewodniczący Rady zapytał w kwestii postępowania procedury drogi za 

mostem w Gostomi z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska i Lasów 

Państwowych. Pan Przyborek powiedział, że procedury postępowania są 

zakończone. Poinformował, że  postępowanie o dokonanie trzech zjazdów na 

działkę za mostem zostało wstrzymane w związku z postępowaniem RDOŚ z 

inną instytucją. Jeśli chodzi o budowę zjazdu do trzech działek należy 

rozpocząć ponownie procedurę.   

Przewodniczący Rady podjął problem umieszczania reklam bez opłat na terenie 

miasta. Zaproponował umieszczenie bilbordu z informacją tereny inwestycyjne 

na działce Strefa Graniczna.  

Następnie pracownik Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki przedstawił, 

informacje o przedsiębiorcach korzystających z dzierżawy pod miejsce 
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reklamowe. Poinformował, że na dzień dzisiejszy jeden lokalny przedsiębiorca 

nie wnosi opłat. Zestawienie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Komisja wypracowała i przekazała następujące wnioski: 

1. zabezpieczyć wjazd do parku – od strony ul. Parkowej. 

2. zabezpieczenie środków potrzebnych na organizację Dnia Dziecka w 

szkołach. 

3. wysypanie kruszywa na drogę  ul. Piliczną. 

4. przeanalizowanie funkcjonowania Jednostek Ochotniczej Straży na 

terenie Gminy.  

     5.Radny p. Czesław Lewecki wnioskował: 

- w miarę możliwości  podcięcie zeschniętych gałęzi wzdłuż drogi w kierunku 

wsi Wólka Ligęzowska.  

- wyrównanie drogi między Żdżarkami, a Wólką Magierową - zjazd skracający 

dojazd do lasu. 

 - konieczność naprawy dachu na budynku OSP w Gostomi.   

Zaplanowano termin kolejnego posiedzenia Komisji na dzień 28 kwietnia br. , 

wtorek godz. 9.00. 

Posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

 

W posiedzeniu w dniu 28 kwietnia br. udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha 

3. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy – p. Agnieszka Łuczak 

4. Przedstawiciel firmy Ero Doradztwo – p. Jakub Kotelecki 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:  

1.Wyjazd Komisji w celu dokonania oględzin terenu gminy. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

PKT.1. Członkowie Komisji wraz z Burmistrzem udali się w teren Gminy Nowe 

Miasto gdzie stwierdzono dzikie wysypiska śmieci: 

- przy szosie wojewódzkiej przed Żdżarkami przy kapliczce i następny zjazd do 

lasu, 

- przy ul. Góra,  

- przy drodze powiatowej Łęgonice – Domaniewice ( pierwsze blisko Łęgonic w 

wąwozie, następne 1,5 km dalej na łuku drogi przy zjeździe do lasu), 

- koło przeprawy promowej w Domaniewicach, 

- obok bramy byłego gminnego wysypiska w Nowych Łegonicach, w dole na 

poboczu drogi na wysypisko, 

- Nowe Miasto ul. Rawska brama gospodarcza byłej jednostki wojskowej, 

- Pobiedna wąwóz przy drodze blisko posesji państwa Kokoszkiewicz, 
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- obok cmentarza w Nowym Mieście(największe), 

- uzupełnienie piasku obok karuzeli i huśtawki na placu zabaw przy Ośrodku 

Pracy Pozaszkolnej. 

Wszystkie te miejsca zostały sfotografowane, zdjęcia jako załączniki do 

protokołu. Zauważono  również zaśmiecenie rowów przy drogach  

wojewódzkich i niektórych powiatowych, część z nich jest w trakcie sprzątania.  

PKT. 2. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Zmiany dotyczą dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy w wysokości 225 000,00zł. z 

przeznaczeniem na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nowe 

Miasto-Domaniewice. W drogach publicznych gminnych zmniejsza się plan 

wydatków na zadaniu przebudowa ulicy Jabłoniowej w pierwotnym planie była 

to kwota zgodnie z wartością kosztorysową 500 000,00zł. po przetargu kwota 

uległa zmniejszeniu 190 000,00zł. aktualny plan na tym zadaniu będzie wynosił 

300 000,00zł. Proponuje się wprowadzić nowe zadanie o nazwie przebudowa ul. 

Parkowej o wartości 100 000,00zł. W Ośrodku Pomocy Społecznej przesunięcie 

między paragrafami w zakresie osobowych pracowników. W dziale pozostałe 

zadania w zakresie polityki społecznej wprowadza się nowy rozdział utworzenie 

żłobka samorządowego na terenie Nowego Miasta. W Dziale kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego zwiększa się plan na dotacji podmiotowej biblioteki 

gminnej o 50 000,00zł. na zakup wyposażenia lokalu. Ogólnie plan wydatków 

zwiększa się o kwotę 244 982,00zł. , i sfinansowane zostaną z wolnych środków 

z lat ubiegłych (626 544,50zł.). Zmiany powielają się w załączniku nr 3 jeśli 

chodzi o zadanie inwestycyjne Roczny plan wydatków na zadanie inwestycyjne 

w 2015 roku i  proponuje się dotacje celową ze środków budżetu Gminy w 

wysokości 225 000,00zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Nowe Miasto-Domaniewice. Nowe zadanie przebudowa ul. 

Parkowej 100 00,00zł. Zmniejszenie na zadaniu inwestycyjnym przebudowa ul. 

1-Maja kwota 6 000,00zł., i zmniejszenie na zadaniu inwestycyjnym 

przebudowa ul. Jabłoniowej o kwotę 190 000,00zł. Nowe zadanie utworzenie 

żłobka samorządowego przy ul. Tomaszowskiej 5 udział środków gminy w tym 

zadaniu kwota 60 000,00zł. Plan zadań inwestycyjnych zwiększy się do kwoty 

3 250 888,00zł. W ślad za tym ulegnie Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 

2015-2020. 

Na posiedzeniu Komisji został przedstawiony wniosek o przyznanie nagrody za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej i upowszechniania ochrony 

kultury dla p. Jerzego Piotra Porady. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali przedstawiony wniosek o przyznanie nagrody Burmistrza za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej i upowszechniania ochrony 

kultury dla p. Jerzego Porady.  

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wniosek o przyznanie nagrody 

Burmistrza za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej dla p. Jerzego 

Porady.  



 10 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie: 

- ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% 

alkoholu/z wyjątkiem piwa/ przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych 

napojów i warunków sprzedaży tych napojów. 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

- przystąpienia do realizacji projektu w ramach Resortowego programu rozwoju 

instytucji opieki nad dziećmi w wielu do lat 3 ,,MALUCH” . 

- zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

Następnie p. Jakub Kotelecki przedstawił zebranym informację, że wniosek o 

utworzeniu żłobka samorządowego został zaaprobowany przez Ministerstwo 

Pracy i Polityki Społecznej. Dodał, że w bieżącym roku jest możliwość 

przedkładania wniosków na renowację grobów wojennych. W związku z 70-tą 

rocznicą II wojny światowej  i 75-tą rocznicą Bitwy Warszawskiej. 

Radny p. Czesław Lewecki zapytał o realizację wniosków przedkładanych na 

jednych z posiedzeń komisji dotyczących usprawnienia lamp przy stawach p. 

Linkiewicza oraz ustawienia znaku zakaz wjazdu pojazdów o rzeczywistej 

masie całkowitej ponad 8 t na skrzyżowaniu drogi Nowe Miasto – Ulów – i 

Wólka Magierowa – Brzeski – Lwów. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że w miarę możliwości wnioski są realizowane 

jeśli chodzi o ustawienie znaku zakazu wjazdu Mazowiecki Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie poinformował, że wszelkie zmiany związane z 

tym ograniczeniem należy do wykonawcy lub inwestora, który je wprowadził. 

Pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak przedstawiła Sprawozdanie z realizacji 

,, Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2014,,. Sprawozdanie stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Radny p. Mariusz Fandrych wnioskował o ustawienie znaku drogowego 

oznaczającego skrzyżowanie w miejscowości Rosocha. 

Komisja wnioskowała: 

- w kwestii podjęcia natychmiastowych prewencji w zakresie dystrybucji i 

spożywania środków odurzających tzw. Dopalaczy na terenie miasta i gminy ze 

skutecznym uwzględnieniem szkół, 

- w kwestii opracowania planu niezbędnych działań w zakresie uświadamiania 

mieszkańców co do zaśmiecania miasta i gminy. 

Komisja prosi by mieszkańcy sami dbali o porządek przed swoimi posesjami. 

Następnie Przewodniczący Komisji poinformował, że w wyniku ogłoszonego 

konkursu na stanowisko Dyrektora Publicznej Szkole Podstawowej im. Bł. 

Franciszki Siedliskiej w Żdżarach została wybrana p. Marzanna Olborska. 

Posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz zapoznał zebranych z protokółem z posiedzenia Komisji z dnia 28 

kwietnia 2015 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Pracownik U M i G                                                       p. Łukasz Klatka 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący 

Komisji Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Ocena realizacji ściągalności podatków gminnych za 2014 r. Umorzenia 

podatkowe ich wpływ na realizację budżetu. 

2. Opiniowanie zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok i opiniowanie 

projektów uchwał.  

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.   

 PKT.1.  Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. W formie dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy w wysokości 225 000,00zł. z 

przeznaczeniem na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej w kierunku 

Nowe Miasto-Domaniewice. 

- Szczegółowo p. Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie gminy na 2015 rok. 

Zmiany dotyczą dotacji celowej ze środków budżetu Gminy w wysokości 

225 000,00zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie przebudowy drogi 

powiatowej Nowe Miasto-Domaniewice. W drogach publicznych gminnych 

zmniejsza się plan wydatków na zadaniu przebudowa ulicy Jabłoniowej w 

pierwotnym planie była to kwota zgodnie z wartością kosztorysową 

500 000,00zł. po przetargu kwota uległa zmniejszeniu 190 000,00zł. aktualny 

plan na tym zadaniu będzie wynosił 300 000,00zł. Proponuje się wprowadzić 

nowe zadanie o nazwie przebudowa ul. Parkowej o wartości 100 000,00zł. W 

dziale pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej wprowadza się nowy 

rozdział utworzenie żłobka samorządowego na terenie Nowego Miasta. W 

Dziale kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększa się plan dotacji 

podmiotowej biblioteki gminnej o 50 000,00zł. na zakup wyposażenia lokalu. 

Ogólnie plan wydatków zwiększa się o kwotę 244 982,00zł. , i sfinansowane 

zostaną z wolnych środków z lat ubiegłych (626 544,50zł.). Zmiany powielają 

się w załączniku nr 3 jeśli chodzi o zadanie inwestycyjne Roczny plan 

wydatków na zadanie inwestycyjne w 2015 roku i  proponuje się dotacje celową 

ze środków budżetu Gminy w wysokości 225 000,00zł. z przeznaczeniem na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nowe Miasto-Domaniewice. 

Nowe zadanie przebudowa ul. Parkowej 100 00,00zł. Zmniejszenie na zadaniu 
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inwestycyjnym przebudowa ul. 1-Maja kwota 6 000,00zł., i zmniejszenie na 

zadaniu inwestycyjnym przebudowa ul. Jabłoniowej o kwotę 190 000,00zł. 

Nowe zadanie utworzenie żłobka samorządowego przy ul. Tomaszowskiej 5 

udział środków gminy w tym zadaniu kwota 60 000,00zł. Plan zadań 

inwestycyjnych zwiększy się do kwoty 3 250 888,00zł. W ślad za tym ulegnie 

Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2015-2020. 

Pani Skarbnik zapoznała z oceną realizacji ściągalności podatków gminnych za 

2014 rok. Poinformowała, że w 2014 roku do Urzędu Miasta i Gminy wpłynęły 

21 podania o umorzenia podatków. Łącznie umorzone podatki w 2014 roku 

stanowią 26 406,00zł. Łączne zobowiązania pieniężne wynoszą 10 196,00 zł. 

Podatek od nieruchomości uspołecznionej wynosi 13 950,00 zł. , podatek rolny 

uspołeczniony 22,00zł., podatek od środków transportowych uspołeczniony 

2 238,00zł. Zaproponowano, aby na kolejnym posiedzeniu Komisji pracownik 

merytoryczny szczegółowo przedstawił informację z oceny realizacji 

ściągalności podatków gminnych za 2014 rok.  Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Na posiedzeniu Komisji radny p. Mirosław Bors przedłożył wniosek, dotyczący 

zmiany zapisu w załączniku nr 3 poz. 14 projektu w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2015 rok. Dotychczasowe brzmienie ,,Budowa garażu dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bielinach,, zastąpić zapis ,, Budowa garażu dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej wraz z rozbudową budynku świetlicy wiejskiej w Bielinach,,. 

Wyraził potrzebę zmiany zapisu. Wniosek  stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radny Mirosław Bors wnioskował również o dokonanie przeglądu świetlic na 

terenie gminy.  

Przewodniczący Komisji wyraził potrzebę skorzystania z dotacji na doposażenie 

świetlic wiejskich, które winny spełniać warunki formalne. W dyskusji 

Wiceprzewodnicząca Rady w dyskusji wymieniła budynki świetlic na terenie 

gminy, które najpilniej wymagają doinwestowania na przeprowadzenie 

remontów. Dodała, że w ramach zadań Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania w roku przyszłym będzie nabór wniosków na dofinansowanie 

modernizacji, remontów i wyposażenie świetlic.  

Radny Bors wyraził swoje niezadowolenie.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziurowicz przedstawił zebranym projekty 

uchwał w sprawie: 

 - zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą, 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Łukasz Klatka zapoznał z projektem 

uchwały w sprawie: 

- ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% 

alkoholu /z wyjątkiem piwa/ przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych 

napojów i warunków sprzedaży tych napojów. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej na prośbę mieszkańców 

wnioskował o usytuowanie ławeczki w okolicy sklepu – ,,Groszek” lub stacji 

benzynowej CPN.  

Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Stanisław Orzeszek odczytał 

protokół z posiedzenia Komisji z dn. 22.04.2015r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej    p. Tomasz Pietrucha 

4. Sekretarz Miasta i Gminy       p. Iwona Kieszek 

5. Pracownik U M i G      p. Ewa Zdrojewska 

Posiedzeniu przewodniczył p. Stanisław Orzeszek – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Wyjaśnienie problemu Wspólnoty Gruntowej wsi Wola Pobiedzińska. 

2. Realizacja podjętej Uchwały Nr VII/38/2015 w dniu 26 marca 2015 roku. 

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

PKT.3. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Stanisław Orzeszek przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu/z wyjątkiem piwa/ przeznaczonych do 

spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów i warunków sprzedaży tych 

napojów. Przewodniczący Rady przedstawił zebranym proponowaną zmianę 

zapisu w projekcie uchwały na podstawie pisma kierowanego do Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Problem dotyczy 

lokalizacji sklepu usytuowanego bezpośrednio w sąsiedztwie szkoły zawodowej 

na osiedlu nr 3. Rodzice i mieszkańcy  nie kryją swojego oburzenia, ponieważ 

alkohol sprzedawany jest niemal naprzeciw wejścia do szkoły. Pan Burmistrz 

uzupełnił wypowiedź pana Przewodniczącego Rady dodał, że aktualnie 

obowiązująca uchwała w sprawie usytuowania na terenie miasta miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych została podjęta w 2001 roku. 

Czytamy w niej, że miejsca sprzedaży napojów alkoholowych nie mogą być 

usytuowane w odległości mniejszej niż 50 metrów od kościoła. Proponuje się 

poszerzyć zapis, że taki punkt nie może być zlokalizowany obok takich 

budynków jak kościół, szkoły, przedszkola, placówki oświatowo-wychowawcze 

i opiekuńcze, domu opieki społecznej.  
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Następnie p. Burmistrz zapoznał z projektem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. Proponuje się udzielić pomocy 

finansowej Powiatowi Grójeckiemu w formie dotacji celowej ze środków 

budżetu Gminy w wysokości 225 000,00zł. z przeznaczeniem na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nowe Miasto-Domaniewice. 

Członkowie Komisji w głosowaniu za 4 radnych przy obecnych na sali 4, 

przeciw -0 , wstrzymało się – 0.  

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała zebranych z projektem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Poinformowała o 

zwiększeniu planu wydatków ogółem o kwotę 244 982,00zł. , które zostanie 

sfinansowane z wolnych środków z lat ubiegłych (626 544,50zł.). 

 Zapoznano się z inwestycjami rozpoczętymi na terenie gminy oraz 

możliwościach rozdysponowania środków z zadania budowa fontanny na 

rondzie na realizację innych przedsięwzięć.  

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały, który jest 

przygotowywany - w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wielu do lat 3 

,,MALUCH” . 

Radny Stanisław Dobrodziej wnioskował o remont drogi naprzeciw firmy Ditta 

Seria. 

PKT.1. Członkowie Komisji analizowali zgromadzone dokumenty w tut. U M i 

G dotyczące zastrzeżeń zgłoszonych przez p. Annę i Zbigniewa Laudy do 

funkcjonowania Wspólnoty Gruntowej wsi Wola Pobiedzińska oraz działań 

gminy. Radca Prawny p. Tomasz Rychlicki przekazał, że na podstawie 

dokumentacji wszystko co wymaga ustawa  dla formalnego  działania 

Wspólnoty Gruntowej i jej reprezentanta spółki zostało dopełnione i zarzuty p. 

Laudych są bezpodstawne. Zaproponowano wystosowanie pisma do Starostwa 

Powiatowego celem dokonania aktualizacji udziałów spółki.  

PKT.2. Członkowie Komisji analizowali dokumentację w sprawie 

prawidłowości przekazania przez Burmistrza Miasta i Gminę p. Barbarę 

Gąsiorowską gruntów na budowę obwodnicy, rozliczeń finansowych 

związanych z odszkodowaniem za grunty Gminy przeznaczone na ten cel. 

Komisja przedłoży Radzie pisemny protokół z przeprowadzonej kontroli do 7 

maja br.  

Następnie pracownik Urzędu p. Ewa Zdrojewska zapoznała z pismem, które 

wpłynęło od Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych w sprawie nieścisłości 

odnośnie składek ubezpieczeniowych tut. Urzędu. Pani Zdrojewska 

poinformowała, że stosowne pismo wyjaśniające w sprawie zostało 

przygotowane. Do pisma zostały dołączone potwierdzenia zapłaty 

poszczególnych składek polis. Wszystkie niedopłaty są niezgodne ze stanem 

faktycznym. 

Posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  
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Na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. udział wzięli członkowie komisji 

wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Radca Prawny                           p. Tomasz Rychlicki 

4. Pracownik U M i G      p. Tomasz Bogacki 

Posiedzeniu przewodniczył p. Stanisław Orzeszek – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Wyjaśnienie problemu Wspólnoty Gruntowej wsi Wola  Pobiedzińska. 

2. Sprawozdanie i ocena wykonania budżetu miasta i gminy za rok 2014. 

3. Ocena realizacji uchwał Rady za 2014 rok. 

4. Ocena realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2014 rok. 

5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

PKT.1. Na spotkanie Komisji nie dotarli p. Laudy oraz Zarząd Wspólnoty 

Gruntowej wsi Wola Pobiedzińska. Przedmiotowa sprawa nie została 

wyjaśniona.  

PKT.2. Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem rocznym z 

wykonania budżetu gminy za 2014 rok, sprawozdaniem z realizacji planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury oraz informacją o stanie mienia 

komunalnego za 2014 rok.  

PKT. 5. Zgodnie z podjętą uchwałą Nr VII/38/2015 w dniu 26 marca 2015 roku 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli prawidłowości przekazania 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą Barbarę Gąsiorowską 

gruntów na budowę obwodnicy Nowego Miasta nad Pilicą, rozliczeń 

finansowych związanych z odszkodowaniami za grunty Gminy przeznaczone na 

ten cel. Komisja obradowała na powyższy temat.  

Zgodnie z wnioskiem Przewodniczącego Rady p. Tomasza Pietruchy Komisja 

analizowała wydatkowane środki na promocję we współpracy z firmą EUROPA 

2000. Posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha zwrócił się z zapytaniem 

czy ktoś ma pytania bądź uwagi do odczytanych sprawozdań. 

Brak pytań i uwag do przedmiotowych sprawozdań. 

 

PKT 7 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina 

przedstawił Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą w przedmiocie kontroli zleconej uchwałą Rady Miejskiej nr 

VII/38/2015 z dnia 26 marca 2015 r. Stosowna uchwała jest w przygotowaniu 

na nastepną sesję Rady. Protokół Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 8 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od dnia 26.03.2015r. do dnia 07.05.2015r.  

- Pan Burmistrz uczestniczył w spotkaniu wójtów, burmistrzów w Starostwie 

Powiatowym w Gójcu w dniu 27 marca, 9 kwietnia, 15 kwietnia. 

-  w dniu 27 marca spotkanie było poświęcone:  zasadom współpracy przy 

realizacji wspólnych inwestycji drogowych,   sprawy reorganizacji oświaty, 

podniesienie bezpieczeństwa na terenie Powiatu, 

- w dniu 9 kwietnia udział w spotkaniu poświęcone inwestycjom drogowym, na 

którym podjęto decyzję o czyszczeniu i pielęgnacji rowów wzdłuż drogi 

powiatowej Nowe Miasto –Domaniewice oraz Domaniewice –Wał. Prace 

częściowo zostały zakończone. 

- w dniu 15 kwietnia udział w spotkaniu z udziałem Powiatowego Komendanta 

Policji oraz przedstawicieli ruchu drogowego na którym omówiono poprawę 

stanu bezpieczeństwa na drogach. Skraca się czas dotarcia patroli Policji do 

miejsc zdarzeń. Przedstawiciele drogówki podkreślali wzrost bezpieczeństwa na 

drogach.  

- udział w spotkaniu z Dziekanem na którym  omówiono m. in. sprawy 

związane z organizacją Dożynek Powiatowych.  

- udział w uroczystościach szkolnych. 

- udział: w spotkaniu Rady Społecznej nowomiejskiego szpitala, w pożegnaniu 

byłego Dyrektora szpitala, oraz udział w spotkaniu świątecznym, 

- w dniu 8 kwietnia spotkanie z nowo powołaną Radą Społeczną szpitala, naszą 

Gminę reprezentuje Burmistrz i Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz 

Pietrucha. Przedstawiono akutalny stan finansowo – ekonomiczny szpitala, 

- w dniu 2 kwietnia odbyło się spotkanie z przedstawicielami firm agencji 

artystycznych zainteresowanych organizacją Dni Nowego Miasta. Dni Nowego 

Miasta będą połączone z Dożynkami Gminnymi w dniach 29-30.08.2015r. 

Podjęto decyzję zmiany lokalizacji Dożynek m. in. przeprowadzania w innych 

miejscowościach.  

- odbyły się kilkakrotnie  spotkania z przedstawicielami fundacji zajmującej się 

niesieniem pomocy osobom potrzebującym. Pan Burmistrz podziękował 

wszystkim, którzy się włączyli w akcję szczególnie podziękował radnej p. 

Iwonie Lepa za pomoc w przygotowaniu listy osób potrzebujących pomocy. 

Dzięki współpracy z fundacją udało się zwiększyć ilość przekazywanych paczek 

potrzebującym. 

- w dniu 7 kwietnia dokonano lustracji mieszkań komunalnych. 

Przygotowywane są lokale do remontu i ewentualnego wynajęcia. Zaległe spłaty 

czynszu rozkładane są w ratach. 
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- w dniu 14 kwietnia udział w spotkaniu z   przedstawicielami Lasów 

Państwowych. Tematem spotkania to wypracowanie wspólnych inwestycji oraz 

możliwości rozwoju danych regionów.  

- w dniu 7 maja odbyło się kolejne spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa 

Grójec.  

- w m-cu kwiecień odbyły spotkania z dyrektorami szkół w sprawie planowania 

pracy dydaktycznej w kolejnym roku szkolnym. Konsultacjami nie była 

zainteresowana dyrektor PSP Żdżary.  

- odbyły sie kolejne spotkania z dyrektorami szkół w kwestii dowozu dzieci do 

szkół. Usprawnienie dowozu dzieci do szkół zostanie precyzyjnie opracowany 

na rok przyszły. 

- w dniu 16 kwietnia odbyło się spotkanie z mieszkańcami i przedstawicielem 

firmy oferującej rozprowadzenie sieci gazowej na terenie naszego miasta. 

- udział w spotkaniach z mieszkańcami w związku z zgłaszanymi problemami 

dotyczącymi konseracji rowów  oraz strat  wyrządzonych przez bobry.  

- w dniu 17 kwietnia odbyło się spotkanie z przedsiębiorcami, którzy prowadzą 

działalność gospodarczą na naszym terenie. Rozmowy dotyczyły m. in. zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego w celu pozyskania inwestorów. 

Ustalono, że takie spotkania będą kontynuowane, 

- w m-cu kwiecień kilkakrotnie monitorowano postępy budowy obiektu 

sportowego, aby nie powstał kolejny ,,bubel,,. W toku rozmów z inspektorem 

nadzoru oraz wykonawcą dokonano korekt rozprowadzenia instalacji oraz 

rozmieszczenia i powiększenia szatni. W obecnym stanie rozmieszczone szatnie 

nie spełniałyby norm i tym samym obiekt mógłby nie być dopuszczony do 

użytkowania. Ostatnie spotkanie z projektantami i inspektorem nadzoru oraz 

wykonawcą odbyło się w dniu 4 maja. Kolejne spotkanie zaplanowano na dzień 

12 maja.  

- w dniu 21 kwietnia odbyło się spotkanie z zespołem odpowiedzialnym za 

współorganizację Festynu Rodzinnego oraz 25-lecia Samorządu Terytorialnego. 

Omówiono stan przygotowań, projektów, plakatów, ulotek, banerów, 

upominków dla samorządowców. 

W tym dniu odbyło się spotkanie z przedstawicielami Skansenu rzeki Pilica.  

- W dniu 22 kwietnia p. Burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej. W tym dniu odbyło się spotkanie z firmą Deloitte Legal w sprawie 

pełnomocnictwa w postepowaniu o zwrot podatku od towarów i usług (VAT).  

Toczą się rozmowy z prawnikami p. Szoszuka w sprawie Pałacu 

nowomiejskiego. Tego dnia doszło do spotkania w którym uczestniczył 

konserwator zabytków z Radomia. Prowadzone są wspólnie rozmowy nad 

wypracowaniem najlepszego rozwiązania dla Urzędu i mieszkańców. 

Zwłaszcza, że poprzednicy tradycyjnie toczyli rozmowy, ale w sądzie. 

Przykładem jest problem dworca PKS. Pan Burmistrz dodał, że oczekiwania 

społeczeństwa to oddać budynek dworca jak najszybciej do użytku. W ubiegłym 

tygodniu wpłynęło pismo od byłej p. Burmistrz z zapytaniem dlaczego Gmina 
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zrezygnowała z kontynuowania spraw sądowych, być może Gmina mogłaby 

uzyskać finansowe weryfikacje od PKS – u. Według p. Burmistrza nikt nie wie 

ile Gmina mogłaby wskórać w sądzie, ale też ile ewentualnie mogłaby stracić. 

Sprawy sądowe mogłyby trwać jeszcze kilka lat.  

- w dniu 23 kwietnia odbyło się spotkanie z członkami Lokalnej Grupy 

Działania w Odrzywole w celu uzgodnienia warunków powiększenia grupy. 

W tym dniu dokonano odbioru technicznego drogi - ul. 1- Maja w kierunku 

Świdrygał.  

- w dniu 13 maja zostanie dokonany odbiór techniczny obwodnicy miasta. W 

połowie kwietnia doszło do spotkania z wykonawcami oraz przedstawicielami 

Mazowieckiego Zarządu Dróg, na którym poinformowano o usunięciu 

rozważanych usterek. Do realizacji pozostanie zagospodarowanie oraz nadanie 

nazwy rond ulicznych.  Wpłynęły propozycje nazewnictw poszczególnych rond. 

Pan Burmistrz prosił o przekazywanie nazw adekwatnych dla naszej 

miejscowości.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek przedstawił informacje 

o realizacji wniosków dotyczących dróg wojewódzkich na terenie Gminy. 

Przekazał, że Gmina wystąpiła z pismem o wyrównanie chodnika, przebudowy 

pobocza w miejscowości Jankowice. W odpowiedzi na pismo Mazowiecki 

Zarząd Dróg Wojewódzki informuje, że pobocza są w dobrym stanie, nie 

zagrażają niebezpieczeństwu i nie przewiduje się w chwili obecnej przebudowy.  

Kolejne pismo dotyczyło wybudowania zbyt wąskiego wjazdu z drogi 707 na 

wjazd do wsi Wierzchy. W odpowiedzi na pismo  MZDW informuje, że wjazd 

został wykonany zgodnie z dokumentacją, spełnia wszystkie normy i wjazd nie 

może być szerszy niż droga podrzędna, w chwili obecnej pozostanie w takim 

stanie jakim jest.  

Następny wniosek dotyczący poszerzenia zatoki postojowej przy drodze 707 w 

miejscowości Nowe Łęgonice. Częściowo odcinek został wytyczony i 

utwardzony i jest w trakcie realizacji.  

Jeżeli chodzi o poszerzenie zatoczki postojowej przy cmentarzu nowomiejskim 

w odpowiedzi na pismo Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich nie wyraża 

zgody na przedstawione warunki natomiast widzi możliwość i posiada 

dokumentację techniczną lokalizacji po przeciwnej stronie cmentarza w chwili 

obecnej nie posiada środków finansowych na realizację zadania. Gmina Nowe 

Miasto może wykonać zadanie na własny koszt, ale ustawa o finansach 

publicznych nie pozwala gminie realizację zadania w całości na nie swojej 

drodze.  

Jeżeli chodzi o przedłużenie rowu i wykonanie przepustu pod drogą w kierunku 

Prosna i skierowanie dróg opadowych w kierunku Nowego Miasta jest 

wykonana dokumentacja, pozwolenie, oraz w trakcie jest w trakcie wyłaniany t 

wykonawca, zadanie realizowane będzie w przyszłym roku. 

Natomiast jeśli chodzi o realizację zadania budowa ronda w Żdżarach jest 

wykonana dokumentacja, pozwolenie na budowę, ale zadanie nie jest ujęte w 
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planie bieżącym, brak jest środków finansowych, zadanie nie będzie 

realizowane.  

Zostały wykonane prace w postaci remontu cząstkowego ulic i dróg o 

nawierzchni bitumicznej masą na gorąco jeśli warunki pozwolą zostaną 

wykonane prace poprzez powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami. 

Rozpoczęto budowę ul. Jabłoniowej.  

W odpowiedzi na wniosek dotyczący oznakowania niebezpiecznego odcinka 

drogi na ul. Mostowej,  Mazowiecki Zarząd Dróg informuje, o braku informacji 

kolizji na tym odcinku, a jeżeli takie zaistniały to nie kwalifikuje się do zmiany 

reorganizacji ruchu drogowego.  

Sołtys pani Jadwiga Pęzik zwróciła się z zapytaniem czy na drogę Dąbrowa – 

Józefów zostanie wysypane kruszywo. Pan Burmistrz odpowiedział, że 

kruszywo zostało rozdysponowane tam, gdzie było najbardziej potrzebne, jeżeli 

pozostało zostanie przekazane dla wsi.  

Przewodnicząca Osiedla p. Helena Pardej zapytała w kwestii naprawy ul. 

Wschodniej. Zadanie jest w trakcie realizacji, kruszywo zostało 

rozdysponowane. 

Pan Burmistrz poinformował, że prowadzone sa rozmowy w kwestii realizacji 

zadania budowa drogi asfaltowej od miejscowości Waliska – Borowina –w 

kierunku Ulowa.  

Następnie pan Burmistrz poinformował, że uczestniczył w uroczystościach 

pożegnania klas maturalnych, 

- uczestniczył w spotkaniu z firmą opracowującą koncepcję zagospodarowania 

terenów naszej gminy pod przyszłe zadania inwestycyjne tj. obiekty sportowe i 

rekreacyjne. W przyszłym tygodniu zostaną przekazane opracowane koncepcje.  

- dokonał inspekcji w terenie w sprawie nielegalnych wysypisk odpadów 

komunalnych. Usunięcie zanieczyszczonych miejsc została zlecona Zakładowi 

Usług Komunalnych. Motywem wyjazdów był m. in. opracowany w gazecie 

artykuł przez p. Helenę Wieczorek oraz zaplanowany wyjazd w teren Komisji 

Oświatowo – Społecznej. Pan Burmistrz przypomniał, że w okresie 

świątecznym apelował o porządek i zadbanie w najbliższym otoczeniu. Komisja 

Oświatowo – Społeczna miejsca zanieczyszczone sfotografowała. Zauważono, 

że wokół  cmentarza nowomiejskiego, śmieci wyrzucane są za prakan, a nie do 

kontenerów przeznaczonych na ten cel.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Paulina Bis przytoczyła fragment ustawy 

o utrzymaniu czystości porzadku w gminach. Poinformowała, że grono 

mieszkańców odprowadza nieczystości do kanalizacji burzowej zamiast do 

kanalizacji sanitarnej wpływaja skargi, że nieczystości odprowadzane sa do 

rowów i wprost na łąki. W wyniku przeprowadzonej kontroli przez Wojewódzki 

Urząd Ochrony Środowiska w marcu tego roku zmuszeni jesteśmy 

przeprowadzić kontrolę i sprawdzić obecny stan zbiorników na nieczystości 

ciekłe głownie na terenie miasta, ulice: Bielińskiego i Browarnej. W związku 
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z tym zostały wystosowane pisma do mieszkańców ulic o przedstawienie 

dokumentów tj. rachunków o odbiór nieczystości.  

Radny Czesław Lewecki  na prośbę mieszkańców - Kowalówki prosił, aby 

zwrócić uwagę na nie zrzucanie nieczystości do kanalizacji naprzeciw 

przystanku kajakowego.  

Przewodnicząca Osiedla nr 1 p. Helena Pardej na prośbę mieszkańców aby 

zwrócić uwagę na nieszczelność kolektora sanitarnego przy ul. Pilicznej, 

z którego unosi się niemiły zapach.  

Pan Burmistrz powiedział, że w wyniku przeprowadzonej kontroli na ul. 

Pilicznej znajduje sie kanał ściekowy, który nigdzie nie jest ujęty brak jest 

dokumentacji. W związku z powyższym zostanie przeprowadzana 

systematycznie kontrola.  

- pan Burmistrz poinformował, że przystąpiono do realizacji projektu 

,,MALUCH,, uzyskano dofinansowanie i niezwłocznie przystąpimy do remontu 

budynku Ośrodka Pracy Pozaszkolnej, w którym znajdował się będzie żłobek. 

 - zakończono rozprowadzanie instalacji w nowo wybudowanym budynku i 

częściowo pomieszczenia zostały wyposażone w meble biurowe. W toku 

inwentaryzacji odzyskano piec CO, który będzie można wykorzystać w 

remontowanych budynkach. W pomieszczeniach budynku są wykonywane 

poprawki, uszczelnianie i wypełnianie pęknięć ścian oraz wymiana częściowa 

drzwi.  

Następnie p. Burmistrz odniósł się w kwestii działalności świetlic wiejskich. 

Wskazał swietlice, które wymagają remontów i wyposażenia. W wielu 

miejscowościach naszej gminy brak jest świetlicy. Odniósł się do rzeczywistych 

potrzeb świetlic wiejskich. 

Pan Burmistrz podziękował wszystkim przybyłym w dniu 3 maja na 

uroczystości patriotyczno – regilijne upamiętniające 224 rocznicę uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja połączoną z obchodami Dnia Strażaka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał zebranych czy są pytania do 

sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś zwróciła się z zapytaniem do p. 

Burmistrza, kto jest odpowiedzialny za sprzątanie terenu Wspólnoty - na 

Kowalówce. Pan Burmistrz odpowiedział, że odpowiedzialnym jest właściciel 

terenu.  

Sołtys wsi Sacin p. Jacek Pakuła zgłosił problem braku świetlicy wiejskiej. Pan 

Burmistrz przypomniał, że w swoim wystąpieniu informował, że w wielu 

miejscowościach naszej gminy brak jest świetlicy. Dodał, że za pośrednictwem 

Lokalnej Grupy Działania są możliwości i sposoby pozyskiwania środków w 

kolejnych latach na budowę świetlicy wiejskiej. 
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PKT 9  

Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym brał udziała w spotkaniach, które organizował p. Burmistrz. 

Zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

- z dn. 02.04.2015r. (data wpływu) od Starosty Powiatu Grójeckiego dot. 

informacji powołania składu Rady Społecznej przy SPZOZ w Nowym 

Mieście nad Pilicą.  

- z dn. 31.03.2015r. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy za 

2014 rok, sprawozdanie z realizacji planu finansowego samorządowej 

instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia komunalnego za 2014 

rok. 

- z dn. 09.04.2015r. od p. Wiesława Chałupki z prośbą o umorzenie dwóch 

rat podatku za 2015 rok. 

- Uchwała Nr Ra.115.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 kwietnia 2015 roku w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2014.  

- z dn. 17.04.2015r. od Wojewody Mazowieckiego dot. złożenia 

oświadczeń majątkowych. 

- z dn.20.04.2015r. sprawozdanie z realizacji ,,Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014,,. 

- z dn. 04.05.2015r. od Zarządu Klubu Honorowych Dawców Krwi 

,,Kropelka,, w sprawie nazwania ronda obok parku miejskiego imieniem 

,,Honorowych Dawców Krwi,,. 

- z dn. 30.04.2015 r. od M-G O P S w Nowym Mieście nad Pilicą Ocena 

zasobów pomocy społecznej za rok 2014 oraz prognoza na lata 2014-

2016. 

Przewodniczący Rady prosił wszystkich sołtysów o współpracę z radnymi, 

nadmienił, iż będzie zapraszał do pracy na komisjach, aby przedstawiali swoje 

problemy na bieżąco.  

- z dn. 30.04.2015r. pismo od p. Anny i Zbigniewa Laudy. W 

przedmiotowej sprawie stosowne stanowisko zostanie przedstawione na 

kolejnej sesji Rady. 

- z dn. 04.05.2015r. prośba mieszkańców ul. Góra dot. realizacji trzeciego 

etapu wykonania kanalizaji odprowadzania ścieków z posesji.  

- z dn. 28.04.2015r. wniosek Radnego Rady Miejskiej p. Mirosława Borsa 

kierowany do Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z prośbą o 

zmianę zapisu w załączniku projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2015 rok. 

- z dn. 06.05.2015 r. wniosek mieszkańców miejscowości Domaniewice w 

sprawie nazewnictwa rond. 
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Następnie pan Przewodniczący Rady poinformował o rozpoczęciu pracy w 

planie  zagospodarowania przestrzennego. Zaapelował o zgłaszanie w formie 

pisemnej wszelkich błędnych zapisów w planie zagospodarowania 

przestrzennego. Wspomniał o działce zlokalizowanej przy ul. Tomaszowskiej 

zapisy w planie powodują jej zgospodarowanie.  

Pan Przewodniczący przekazał obecnym: 

- informację o uruchomieniu konsultacji społecznych w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy i powołania Gminnej Rady Seniorów, 

- będą się odbywały spotkania p. Burmistrza i radnych Rady Miejskiej 

z mieszkańcami w sprawie przekazania informacji o pracach w Radzie, 

- uczestniczył w 25-leciu istnienia Honorowych Dawców Krwi ,,Kropelka,, 

Przewodniczący Rady prosił o wskazanie miejsc pomników, tablic 

pamiątkowych, grobów żołnierzy poległych w czasie II wojny  światowej 

pochowanych na terenie gminy, aby przystapić do realizacji projektu renowacji 

nagrobków. 

Przewodniczący Rady odniósł się w kwestii tablic ogłoszeniowych sołectw. 

Dodał, że za stan techniczny i dostęp do tablic informacyjnych sołectwa 

odpowiada sołtys. 

Pan Burmistrz dodał, że koszt zakupu jednej tablicy to ok. 1500zł.  

 

PKT 10a 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

oraz załączniki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VIII/39/2015   Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 10b 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2015 – 2020. Skarbnik Miasta i Gminy omówiła 

załączniki do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VIII/40/2015    

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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PKT 10c 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VIII/41/2015    

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 10d 

Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VIII/42/2015    

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 10e 

Salę obrad opuścił p. Burmistrz. 

Przewodniczący Rady  p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 

4,5% alkoholu /z wyjątkiem piwa/ przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych 

napojów i warunków sprzedaży tych napojów. 

Radny Mirosław Bors zwrócił się z zapytaniem w kwestii zapisu w projekcie 

uchwały o następującym brzmieniu ,,w bezpośrednim sąsiedztwie…”. Czy po 

podjęciu przedmiotowej uchwały podmiotom prowadzącym sprzedaż napojów 

alkoholowych za nie przestrzeganie ograniczeń wynikających z przepisów 

prawa będą odbierane koncesje na sprzedaż napojów alkoholowych.  

Pan Marian Dziedzic zapytał czy w przedmiotowej uchwale występuje zapis 

dotyczący odległości usytuowania punktów sprzedaży od miejsc określonych w 

zapisie §2 niniejszej uchwały. 

Radny Dariusz Dziuba zapytał czy prawo definiuje interpretację wyrażenia ,,w 

bezpośrednim sąsiedztwie”. 

Adwokat p. Tomasz Rychlicki odpowiedział, że jest to kwestia uznania, 

interpretacji nie ma ustawowej definicji. 

Radny Mirosław Bors wnioskował, aby przystąpić do realizacji następnego 

punktu obrad.  

W między czasie  przystąpiono do realizacji następnego punktu obrad.  

Na salę obrad przybył p. Burmistrz, który udzielił  W sprawie projektu w/w 

uchwały o odpowiedź został poproszony p. Burmistrz. Jeśli chodzi o zapis ,,w 

bezpośrednim sąsiedztwie…” był rozważany na posiedzeniu Gminnej Komisji 
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Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pan Burmistrz  dodał, że według 

zapisów określonych w ustawie Burmistrz za nie przestrzeganie ograniczeń 

wynikających z przepisów prawa będzie mógł odebrać koncesje na sprzedaż 

napojów alkoholowych.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 10 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 2 uchwalono uchwałę Nr VIII/43/2015    

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

 

PKT 10f 

Przewodniczący Rady  p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach Resortowego programu 

rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wielu do lat 3 ,,MALUCH”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VIII/44/2015    

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 11 

Interpelacji brak. 

Pani Włodarska Monika sołtys wsi Rosocha wnioskowała o ustawienie tablicy 

zamkniętej ogłoszeniowej sołectwa.  

 

PKT 12 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś udzieliła odpowiedzi dotyczącej 

kosztów utrzymania Asystenta Burmistrza w minionej kadencji w latach 2011-

2014, który wynosił 147 168,86zł. 

Radny Dariusz Dziuba przedłożył wniosek o nazewnictwie rond. Wniosek 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Radny Stanisław Orzeszek zwrócił uwagę, że na słupach energetycznych przy 

ul. Warszawskiej naklejane są różne ogłoszenia.  Zaproponował, aby 

powiadamiać te firmy o usunięciu swoich ogłoszeń i ewentualnymi kosztami za 

usunięcie. Radny zaproponował nazwę rond: ,,Parkowe” i ,,Słoneczne”.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w kwestii nazewnictwa rond w chwili obecnej 

wpływają propozycje. Należy ustalić formułę i termin składania wniosków 

dotyczących nazw rond.  Następnie wyjaśnił, że na terenie miasta są 

wyznaczone słupy ogłoszeniowe do umieszczania plakatów, ogłoszeń. 

Radny Dariusz Dziurowicz poparł wypowiedź p. Burmistrz  w kwestii formuły 

ustalania nazewnictwa rond. Radny wydał oświadczenie w formie sprostowania 

do swojej wcześniejszej wypowiedzi, że nie posiadał wiedzy o pracach 

wykonywanych nocą w pasie drogowym na osiedlu nr 3 - ,,Kasynie,, podkreślił, 

że jego intencją nie było obrażanie kogokolwiek. 
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Radny Jacek Bors zapytał czy w obecnej kadencji p. Burmistrz pozyska środki 

na dalszą budowę obwodnicy miasta. 

Pan Burmistrz jeżeli będzie taka potrzeba i możliwość przystąpimy do projektu i 

będziemy pozyskiwać środki. 

Radny Stanisław Dobrodziej wnioskował o:  

- zamontowanie lustra w miejscowości Żdżary - na zakręcie  jadąc drogą 

wojewódzką od Nowego Miasta. 

- budowę chodnika jadąc od Rawy Mazowieckiej w kierunku Domaniewic, 

które poprawi bezpieczeństwo ruchu. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że obydwa rozwiązania, które porusza radny są 

potrzebne w tym miejscu służące poprawie bezpieczeństwa. Urząd zwróci się z 

pismem do zarządcy drogi wojewódzkiej i powiatowej, żeby była możliwość 

postawienia takiego znaku i z drugiej strony dokończenia fragmentu chodnika, 

który połączyłby drogę powiatową z wojewódzką.  

Przewodniczący Osiedla Nr 3 p. Zbigniew Loba podał informację dotyczącą 

możliwości wykoszenia trawy na terenie działek Agencji Mienia Wojskowego. 

Zainteresowanych prosił o kontakt.  

Pan Burmistrz poinformował, że został wyremontowany plac zabaw dla dzieci  

na terenie osiedla wojskowego, przy ul. Ogrodowej oraz przy budynku Ośrodka 

Pracy Pozaszkolnej.  

 

 

 Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokółu. 

 

 

 

 Protokółowała       Przewodniczył `  

        

Marzena Białas                     

 

 


